
LUNDS BRUKSHUNDKLUBB 
Protokoll fört vid styrelsemöte den 5 februari 2022 

 
 
Närvarande: Solveig Aronsson, Gertrud Malm, Tina Sjöberg, Daniel Zaar, Birthe 
Persson och Susanne Schönbeck  
Frånvarande:, Cecilia Hansson, Annika Öberg och Ahnna Rasch 
 

 
1) Mötet öppnas. 

 

2) Föregående mötesprotokoll godkänns. 
 

3) Per capsulam beslut – inga beslut har tagits sedan senaste mötet. 
 

4) Distrikt och förbund 

a. Kallelse 2 till distriktets årsmöte kommit (9/3 i Ängelholm). Representanter ej 
klara, sista datum för anmälan är 1/3. 

 

5) Styrelsen övergripande 
a. Grindkod – kod för ”huvudgrinden” (2412) ligger kvar fram tills koderna ses 

över. Ett gemensamt grepp kring taggar, koder etc. behöver tas, koordineras 
med Inomhushallen, se punkt 6 c. 

b. Kompensationsstöd Kultur och Fritid – ej hanterad än, ligger kvar. 
c. Medlemsregistrering nytt system – utbildning är planerad dagtid 9/2 (ingen 

har möjlighet att delta) men en inspelning av utbildningen ska tillhandahållas. 
Beslöts att ha en gemensam genomgång med inspelad utbildning efter 
årsmötet för de som har/ska ha tillgång till medlems-registreringen. Daniel 
säkerställer/laddar ner utbildningsmaterialet.  

d. Uthyrning av anläggningen – Daniel skickar förslag om uppdatering med 
förtydligande om gällande förutsättningar för att hyra. 

e. SBKs hållbarhetsprojekt – läggs ut på hemsidan (Daniel). 
f. Träningsgruppsavgifter uppföljning 

Träningsgrupp enligt tidigare definition är berättigade till halv avgift på 
hallhyran. 
Beslut: Medlemmar betalar 300 kr/termin och ledaren (max  1 person/grupp) 
betalar ingen träningsgruppsavgift. Avser Bruks- och Lydnadsgrupper. 
Agilitygrupper betalar 300 kr/år mtp kortare period. 

g. Motivering av Alhambrapriset tas fram av Ahnna/Cecilia inför årsmötet. 
h. Prisutdelning Årsmötet – Annika och Tina hanterar priser och prisutdelning. 

 
6) Inomhushall 

a. Tävlingar i hallen - ordningsregler 
Lydnadstävling 27/2, startklass och lydnadsklass 1. Tävlingen görs ”Corona-
anpassad”; indelning i mindre grupper, ingen prisutdelning utan istället får 



varje ekipage en ”goodiebag” och protokoll skickas hem. Krävs inget byte av 
skor men uppmaning att använda lämpliga skor. Tina inhandlar skoskrapa. 

b. Nyckelgömman – ny mekanisk nyckelfälla är uppsatt och ersätter den 
befintliga då den inte har fungerat vid minusgrader. 

c. Hallgrupp – en mindre grupp ska utses för att hantera helheten för bokning, 
avgifter och intäkter, ev andra behov, koordinera taggar och koder. Ett 
samordningsmöte planeras in efter årsmötet. 

d. Samordning bokning – se ovan, punkt 6 c. 
e. Garantibesiktning  - bokad, datum ej klart (görs under dagtid), innebär bl a 

efterspänning av presenning (kommer förhindra att porten blåser upp). 
f. ÄTA-fakturan – avser ev återstående fasta kostnader, leverantör har beslutat 

att efterskänka dessa (ca SEK 30’). 
 

7) Årsmöte 2022 
a. Då Coronarestriktionerna släpps fr o m 9/2 beslutas att mötet hålls på plats, i 

klubbstugan. Kvällsfika erbjuds (kaffe/te och kaka). 
b. Verksamhetsberättelse – underlagen från samtliga grupper sammanställs av 

Solveig. 
c. Årsredovisning och revisionsberättelse – klara. 
d. Verksamhetsplan – Verksamhetsplanens första sida klar, resten sammanställs 

av Solveig från underlag från grupperna. 
e. Budget – övergripande sammanställning tas fram Susanne. 
f. Ppt-presentation – färdigställs av Solveig, punkter att lyfta fram;  

Inomhushallen, verksamhet anpassad till gällande förutsättningar, utbildning 
instruktörer/tävlingsledare samt framgångar (SM olika klasser). 

 
8) Supportgruppen – inget att rapportera. 

 
9) Rallylydnadsgruppen 

a. Förfrågan har kommit om någon klubb i Skåne kan tänkas hålla DM. Förslag 
under september månad. Rallygruppen undersöker skyndsamt om det är 
möjligt att arrangera, ev tillsammans med annan klubb. 

 
10) Bruksprov och lydnad – inget att rapportera. 
 
11)Agility gruppen – inget att rapportera. 

 

12) Hoopers 
a. Behov att investera i ytterligare en halv bana (1500 kr). Investering godkänns. 
 

13) Specialsök/nosework gruppen – inget att rapportera. 
 

14) BPH – hemsidan behöver uppdateras med information. Solveig skickar aktuell 
information till Daniel för uppdatering. 

 
15) Övrigt – inga övriga punkter. 

 



16) Möte avslutas. 
 

 
Vid protokollet 
 
 
 
Susanne Schönbeck 
ledamot 

 
 
Justeras 
 
 
 
Solveig Aronsson 
ordförande 


